

---

2nd Session, 50th Legislature,  
New Brunswick,  
33 Elizabeth II, 1984

---

---

2<sup>e</sup> session 50<sup>e</sup> Législature,  
Nouveau-Brunswick,  
33 Elizabeth II, 1984

---

**BILL 22**

**PROJET DE LOI**

**AN ACT TO AMEND THE  
TOURISM DEVELOPMENT ACT**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR LE  
DÉVELOPPEMENT DU TOURISME**

MAY 22 1984

---

**HON. JEAN-PIERRE OUELLET**

---

---

**L'HON. JEAN-PIERRE OUELLET**

---

#### **EXPLANATORY NOTE**

The *Tourism Development Act* is amended to reflect the transfer of responsibility for the handcraft industry made last year to the Department of Historical and Cultural Resources.

#### **NOTE EXPLICATIVE**

Le ministère des Ressources historiques et culturelles est responsable de l'industrie de l'artisanat depuis l'année passée. La modification proposée découle de ce transfert de responsabilité.

**An Act to Amend the  
Tourism Development Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

**1** *Paragraph 3(a.1) of the Tourism Development Act, chapter T-9 of the Revised Statutes, 1973, is repealed.*

**Loi modifiant la  
Loi sur le développement du tourisme**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

**1** *L'alinéa 3 a.1) de la Loi sur le développement du tourisme, chapitre T-9 des Lois révisées de 1973, est abrogé.*